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Zagreb, 9. siječnja 2024.  

Broj: 1-1/2024 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

 

 

ZAPISNIK 

 

s XXI. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 9. siječnja 2024. godine putem video veze 

 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Boris Nadenić, Miljenko Butković, Luko Hendić, Dino Blečić, Jerko Marinković i Luka Gracin. 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Zoran Nasić, Komisije za raffa boćanje, Grozdana Juričev 

Šprljan – Komisija za petanku, Vjekoslav Matetić – Direktor reprezentacija HBS-a. 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

 

D N E V N I   R E D : 

 
0. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice od 8. 12. 2023. godine i očitovanja od 5. siječnja 2024.  

1. Donacije opreme ekipama HJBL-e i HKBL-e  

2. Izvješće direktora reprezentacija za 2023. godinu 

3. Imenovanje izbornika reprezentacija za 2024. godinu 

4. Izborna Skupština ZT HBS-a 

5. Prijedlog izmjena i dopuna Cjenika HBS-a 

6. Prijelazi igrača u inozemstvo 

7. Zimski prijelazni rok – izvješće 

8. ABC natjecanja u 2024. godini 

9. Razno 

a) Zamolba BS DNŽ 

b) Komisija za petanku - prijedlozi 

c) BS GZ-očitovanje o otkazivanju PH za seniore 2023. 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnik sa sjednice održane 8. prosinca 2023. godine i očitovanja od 5. siječnja 2024. godine jednoglasno su 

usvojeni. 
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AD 1 Donacija opreme ekipama HJBL-e i HKBL-e 

Predsjednik predlaže da se, u skladu s financijskim planom i dosadašnjoj praksi za sve ekipe koje se prvi put 

prijave u HJBL i HKBL, donira boćarska oprema ekipama za lakši početak aktivnosti i sudjelovanje u natjecanju. 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

Hrvatski boćarski savez donira boće i boćarsku opremu klubovima i ekipama koje prvi put sudjeluju 

u natjecanju u HKBL ili HJBL, Komisiji za raffa boćanje i Komisiji za petanka boćanje. 

Klub ili ekipa koji prime donaciju, a odustanu od natjecanja u HKBL ili HJBL, dužni su dati donirane 

boće i boćarsku opremu nadležnom županijskom boćarskom savezu na raspolaganje.  

Ukupna vrijednost donacije iznosi 10.621,78 eura. (Prilog 1) 

AD 2 Izvješće Direktora reprezentacija za 2023. godinu 

Predsjednik je još jednom čestitao Direktoru reprezentacija, svim boćaricama i boćarima kao i njihovim 

trenerima i izbornicima na lijepim i vrhunskim rezultatima u 2023. godini. 

Direktor reprezentacija ukratko je izložio svoje izvješće o aktivnostima u 2023. godini (pripreme svih 

reprezentacija, prijateljski susreti te domaća i inozemna natjecanja koja su prethodila najvećim europskim i 

svjetskim natjecanjima u volo i raffa boćanju), a koje je u integralnom obliku dostavljeno članovima IO-a i koje 

će biti uvršteno u materijale za sjednicu Skupštine HBS-a. Odrađeno je cca 30 akcija reprezentacija plus 

dodatne aktivnosti sportaša u razvojnim programima HOO-a. Na pripreme i natjecanja bilo je uključeno cca 

60 boćara i boćarica (volo i raffa, od kadeta do seniora). Osvojene su ukupno 23 europske i svjetske medalje 

(7 zlatnih, 9 srebrnih i 7 brončanih).  

M.Butković podržava izvješće Direktora reprezentacije iako smatra da je u njemu trebalo biti više analize 

nedostataka posebno onoga što se odnosi na fizičku spremu sportašica i sportaša za koju smatra da je 

manjkava. 

D.Blečić upućuje čestite Direktoru reprezentacija na postignute rezultate. Iznosi kako se situacija u svjetskom 

boćanju promijenila, u muškoj konkurenciji Francuzi su izuzetno dominantni dok se u ženskom boćanju 

konkurencija proširila na nekoliko zemalja i tu su uvijek moguća iznenađenja na velikim natjecanjima. 

Direktor reprezentacije potvrđuje da su određeni problemi detektirani, o njima se razmišlja i raspravlja, no 

važno je ponoviti da reprezentativci i reprezentativke koji dolaze na pripreme moraju doći spremni. Jako je 

važan kontinuirani stručni rad po klubovima. 

Predsjednik je podsjetio da su okolnosti znatno drugačije nego prijašnjih godina, situacija se najviše 

promijenila u seniorskoj kategoriji gdje je veliki napor bio uložen da se pripreme održe. Naši sportaši su 

amateri, imaju prioritete (posao, obitelj) te im se u tome pokušalo maksimalno izići u susret, nije bilo priprema 

od više dana, održavale su se vikendom. To također potvrđuje koliko je važan stalan rad i treninzi u klubu. 

Po završetku rasprave izvješće Direktora reprezentacija je jednoglasno prihvaćeno. 

 

AD 3 Imenovanje izbornika reprezentacija za 2024. godinu 

 

U skladu s Pravilnikom o državnim reprezentacijama, nakon provedenih konzultacija te po prijedlogu 

Direktora reprezentacija, nakon kraće rasprave donesena je odluka o imenovanju izbornika i pomoćnih 

trenera reprezentacija Hrvatskog boćarskog saveza za 2024. godinu: 
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- JOSIP BULIĆ - v.d. IZBORNIK RAFFA JUNIORSKE REPREZENTACIJE  - jednoglasno 

- ČEDO VUKELIĆ - IZBORNIK VOLO JUNIORSKE (U-18) REPREZENTACIJE - jednoglasno 

- ROMANO GRIŽANČIĆ - IZBORNIK VOLO ŽENSKE SENIORSKE REPREZENTACIJE – većinom 

glasova (8 ZA , 1 SUZDRŽAN) 

- ANTE JURJEVIĆ -IZBORNIK RAFFA SENIORSKE REPREZENTACIJE - jednoglasno 

- TOMISLAV KOLOBARIĆ - IZBORNIK VOLO REPREZENTACIJE DO 23 GODINE - jednoglasno 

- VJEKOSLAV MATETIĆ - IZBORNIK VOLO MUŠKE SENIORSKE REPREZENTACIJE - jednoglasno 

- KREŠIMIR IVANČEVIĆ –v.d. IZBORNIK PETANKA REPREZENTACIJA - jednoglasno 

 

AD 4  Izborna Skupština ZT HBS-a 

 

Predsjednik je podsjetio prisutne da je 16. siječnja 2024. godine planirani datum održavanja osnivačke 

Skupštine Zbora trenera HBS-a koji je odredio Inicijativni odbor za pokretanje aktivnosti ZT HBS-a.  

I.Banovac, predsjednik Inicijativnog odbora i Glavna tajnica podsjetili su na obveze koje HBS ima po novom 

Zakonu o sportu po pitanju stručnih osoba, ustroja Zbora trenera, izrade pravilnika o sustavu i licenciranju 

trenera unutar Saveza i na važnost uključenja svih osoba osposobljenih za poslove trenera boćanja  u buduće 

aktivnosti Zbora trenera. 

 

AD 5 Prijedlog izmjena i dopuna Cjenika HBS-a 

Predsjednik i Glavna tajnica iznijeli su prijedlog izmjena i dopuna Cjenika HBS-a: 

- Godišnja naknada za predsjednike Komisija za razvoj raffa i petanka boćanja – 250 eura neto  

- Brisovnica za odlazak u inozemstvo – 1200 eura 

- Registracija igrača izvan roka za registraciju (čl.18  a) točka 3 i 4) – 30% viša od osobne članarine  

- Putni trošak – 1km/ 0,30 eura umjesto 0,27 eura 

- Osobna članarina za HŽBL 5 eura umjesto 4 eura  

- Sudačka iskaznica – 10 eura – umjesto sadašnjih 4 eura  

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka da se prihvaća prijedlog izmjena i dopuna Cjenika 

HBS-a koji će biti uvršten na dnevni red sjednice Skupštine HBS-a. 

Napomena: pisano obrazloženje prijedloga i izmjena Cjenika HBS-a bit će uvršteno u materijale za sjednicu 

Skupštine HBS-a. 

 

AD 6 Prijelazi igrača u inozemstvo – obrazloženje prijedloga povećanja takse za brisovnicu  

Predsjednik izlaže problematiku dolaska i odlaska igrača u HBS izvan prijelaznog roka što predstavlja veliki 

problem za sustav natjecanja HBS-a. Prvenstveno za Super i 1. HBL-e. Europska boćarska federacija (FEB) je 

na prijedlog HBS-a izvršila promjene pravilnika KEP-a šta je smanjilo mogućnost manipulacije savezima u 

ABC. Međutim, susjedne federacije su izmjenama i dopunama svojih pravilnika i datuma prijelaznih rokova, 

prilagođavajući se našim aktima i datumima, opet djelomično doskočile tim ograničenjima i stvorile 

mogućnost da pojedini igrači u jednoj kalendarskoj godini nastupe za 3-4 kluba. Iz tog razloga predlaže da IO 

usvoji prijedlog novog iznosa takse za izdavanje brisovnice izvan prijelaznog roka od 1.200,00 eura kako 

bismo spriječili slučajeve u praksi kao npr. situaciju u kojoj turski reprezentativac dolazi u zimskom 

prijelaznom roku u HBS, nakon 3 odigrana kola traži brisovnicu i prelazi u BS Srbije, a od tamo će se možda 

ponovo u rujnu vratiti u HBS.  
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AD 7 Zimski prijelazni rok – izvješće 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je u zimskom prelaznom roku realizirano 60 zahtjeva za prijelaz iz 

kluba u klub, što je u odnosu na sezonu 2022./2023. povećanje od 25%. 

 

AD 8 ABC natjecanja u 2024. godini 

Predsjednik je izvijestio prisutne o skorom sastanku ABC konfederacije na kojem će biti potvrđen kalendar 

aktivnosti za 2024. godinu. Za HBS je najvažnije ponoviti da je Hrvatska ove godine domaćin seniorskog 

petoboja A.Anzur – A.Lagier Bruno. 

 

AD 9 Razno 

a) Zahtjev BS DNŽ 

BS Dubrovačko-neretvanske županije uputio je poziv HBS-u za sudjelovanje hrvatske boćarske 

reprezentacije na turniru povodom obilježavanja 50 godina Dubrovačkog boćarskog saveza 1. svibnja 2024. 

godine. 

Predsjednik je u ime HBS-a zahvalio na pozivu i potvrdio da će se hrvatska reprezentacija kao i uvijek do 

sada, rado odazvati, a Direktor reprezentacija će, u skladu s usvojenim planom aktivnosti Saveza, odrediti 

sastav reprezentacije za taj turnir. 

 

b) Komisija za razvoj petanke  

 G.Juričev Šprljan izložila je prijedloge Komisije za petanku: 

- prijedlog izmjene članova Komisije za petanku – nakon kraće rasprave jednoglasno je donesena odluka o 

imenovanju članova komisije za petanku:  Albert Čobanović PK Krčić umjesto dosadašnjeg člana Nediljka 

Penića PK Krčić; Branimir Opačak PK Šibenik umjesto dosadašnjeg člana Vesne Bošnjak PK Šibenik; Zoran 

Mijat PK Tribunj umjesto dosadašnjeg člana Korane Stipaničev PK Tribunj i Ozren Mandić PK Dalmatino 

umjesto dosadašnjeg člana Gorana Grguričina PK Dalmatino. 

 

- edukacija petanka trenera i troškovi edukacije – predlažu razmatranje mogućnosti edukacije i sufinanciranje 

za petanka trenera pri međunarodnoj petanka organizaciji. U raspravu su se uključili svi prisutni, naglasak je 

bio na edukaciji za trenere za Dalmaciju, koja je trenutno na čekanju, u koju se moraju uključiti i kandidati za 

petanka trenere. Edukacije za trenere u inozemstvu i sufinanciranje edukacija općenito nije u financijskom 

planu HBS-a. 

 

- dodatni prijelazni rok za petanku – nakon kraće rasprave zadužuje se Komisija za petanku da za sljedeću 

sjednicu, u dogovoru sa Sportskom komisijom, dostavi konkretan prijedlog i obrazloženje termina i uvjeta 

dodatnog prijelaznog roka za petanku 

 

- problem kroničnog nedostatka petanka sudaca i zamolba za dopuštenje petanka igračima da sude na 

službenim susretima – nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka da se dopušta igračima, koji su 

aktivni suci, suđenje na susretima 1.HPL-e iznimno u sezoni 2024. te se zadužuje Komisija za petanku da 

dostavi konkretan prijedlog i obrazloženje, uz suglasnost Sudačke komisije HBS-a, za rješavanje ove 

problematike. 
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c) Očitovanje BS GZ o otkazivanju PH za seniore i dopis prijave protiv odgovornih osoba HBS-a 

Predsjednik je ponovio da BS Grada Zagreba još nije dostavio očitovanje koje je od njih zatraženo o razlozima 

otkazivanje PH za seniore u Zagrebu i da će on i dalje na tome inzistirati. Iz ureda Saveza u BS GZ bit će ponovo 

poslan zahtjev za službeno očitovanje. 

Predsjednik je također izvijestio prisutne da je u ured Savez zaprimljena tužna i neprimjerena prijeteća 

prijava protiv odgovornih osoba HBS-a, zbog kako je navedeno, prekoračenja ovlasti, prikrivanja i pomaganje 

tih radnji. Iako na prijavi nije navedeno ime i prezime osobe koja podnosi prijavu, ili naziv organizacije u čije 

ime se podnosi prijava, iščitava se da je to prijava iz BS GZ jer je poslana s kontakt mail adrese BS GZ. Ako 

netko ima pritužbe ili prigovor na rad Saveza, privatna osoba, ili osoba ovlaštena u ime nekog kluba ili 

županijskog saveza, dužna je to poslati u službenom formatu kako bi se o istom moglo raspravljati na Izvršnom 

odboru. Do tada, očekuje se odgovor iz BS GZ da se i o tome očituju. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 


